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VOORWOORD

Het schooljaar zit er op! 

Een jaar waar we het 30 jarig jubileum van het 
OVC hebben gevierd. Op 29 oktober met een 
grootste reünie voor oud-leerlingen en (oud-)
medewerkers waarbij een aantal medewerkers 
ook tot de categorie van oud-leerling behoren. 
Teken dat we een deel van onze leerlingen opleiden 
tot onze nieuwe generatie docenten. Zo mooi 
dat de leerlingen van toen zich ook nu als docent 
weer thuis voelen op het OVC.

Op 19 juli hebben we het jubileumjaar afgesloten 
met een festival voor al onze leerlingen. Een 
prachtige dag met geweldig leuke activiteiten, 
foodtruck/-kraam, optredens en zonnig weer. 
Alle ingrediënten waren aanwezig voor een 
fantastisch feest en dat was het dan ook! De 
veelgehoorde reactie was: ‘Kunnen we dit niet 
ieder jaar doen?’ Gezien de kosten voor een 
dergelijk festival gaat het dat, denk ik, niet 
worden. Maar de fijne sfeer, de blije gezichten  
en de positieve energie van deze dag doet wel 
nadenken over wat wel mogelijk kan zijn. Op  
11 en 12 juli hebben we aan onze geslaagde 
leerlingen, tijdens een feestelijke diploma 
uitreiking, hun diploma uitgereikt. De geslaagden 
en de genodigden zijn daar toegezongen door  
de medewerkers met het OVC examenlied 
‘Kleine mensen worden groot’. En zo is het ook. 
Leerlingen die als brugpiepertje bij ons zijn 
binnen gestapt en als prachtige jongeren van zo 

rond de 18 jaar nu hun weg vervolgen. Voor het 
grootste deel van onze geslaagden betekent dit 
een afscheid van het OVC. (Een aantal van de 
geslaagden van havo vervolgen in vwo hun 
opleiding op het OVC.) Maar ze blijven altijd 
welkom om te laten weten hoe het ze gaat, 
daarvoor hoeven ze niet te wachten tot een 
reünie. En wie weet zijn er onder hen ook weer 
die we in de toekomst als collega mogen 
begroeten. Maar wat ze ook gaan doen: wij 
wensen ze een mooie toekomst toe. Wij zijn  
blij en trots dat wij hebben mogen bijdragen  
aan de voorbereiding daarop.

Afgelopen maandag 17 juli hebben we onze nieuwe 
brugklasleerlingen begroet op hun kennismakings- 
ochtend. Een dag waarop ze hun nieuwe 
klasgenoten en hun mentor(en) hebben 
ontmoet. Verwachtingsvol en met enthousiasme 
hebben zij hun eerste stappen binnen school 
gezet. Wij gaan ons weer inzetten om het ook 
voor hen een fijne schooltijd te laten worden 
met een goede voorbereiding op hun toekomst. 
Dat is tenslotte onze missie: voor leerlingen ‘de 
beste voorbereiding bieden op de toekomst’.

In dit OVContact staan nog andere artikelen van 
wat er zo de laatste tijd van dit schooljaar op het 
OVC gedaan en gebeurd is. Ik hoop dat jullie dit 
ook met plezier zullen lezen want het toont aan 
wat voor fantastisch leerlingen en medewerkers 
wij op het OVC hebben die samen de school maken.

Ik wens iedereen een fijne vakantie en graag tot 
in het nieuwe schooljaar! 

Marie-Louise van den Boogaard, rector

EEN NIEUWE SLOGAN VOOR HET OVC
Ja, u ziet het goed. De slogan ‘Misschien wel de slimste keuze van je 
leven’ gaan we loslaten.

Bij de MT- tweedaagse in april hebben we ons gebogen over de visie van 
onze school en hoe we deze willen vormgeven. Uiteraard gekoppeld aan 
de ontwikkeling die we doormaken en de richting die we daarin gekozen 
hebben naar een nieuw OVC-scenario.

We hebben daarbij de conclusie getrokken dat we niet meer met de 
slogan ‘Misschien wel de slimste keuze van je leven’ uit de voeten kunnen.  

 
Wij zijn gaan spelen met gedachten en kernwoorden die bij ons  
opkwamen bij ons onderwijs dat in ontwikkeling is. 

Dit alles heeft ons gebracht bij de slogan:
Kansen en keuzes voor ieder talent
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OVC 30 JAAR:  
FESTIVAL VOOR LEERLINGEN
Het Oostvaarders College bestaat 30 jaar, dat zal niemand ontgaan 
zijn. Begin dit schooljaar hebben we een onvergetelijk jubileumfeest 
gehouden voor (oud) medewerkers en oud-leerlingen. Toen spraken 
we af dat we dit jaar ook voor de huidige leerlingen iets bijzonders 
wilden neerzetten.

Op woensdag 19 juli was het zover. Een heus festival werd georgani-
seerd in samenwerking met organisatie Static, die ook eerder al 
activiteiten voor ons verzorgde, waaronder Paarse Vrijdag en diverse 
interactieve workshops.

Er waren food-trucks, verschillende podia en spannende onderdelen 
met een paar mooie verrassingen. Iedereen kon gebruik maken van een 
stormbaan en tiktok wall , genieten van een suikerspin en vooral 
genieten van de gezellige sfeer met elkaar.

Er waren veel medewerkers  
bereid om te helpen op deze  
dag, en ook de leerlingen- 
raad en ouderraad droegen  
hun steentje bij.

We kijken terug op een 
geweldig geslaagd feest 
en dat komt ook doordat 
wij op het OVC 30 jaar 
lang het verschil maken, 
elke dag weer. We hebben 
ook deze dag gezien wat 
een geweldige OVC-familie 
we met z’n allen zijn.

BURGERSCHAP TIJDENS DE PROJECTWEEK 
LEERJAAR 1VP
Gedurende de laatste projectweek van de plusklassen leerjaar 1 zijn de leerlingen, op de uitval 
van een stormachtige dag na, aan de gang gegaan met debatteren over maatschappelijke 
vraagstukken. Het OVC zet zich als UNESCO-school in voor het opleiden van onze leerlingen 
tot volwaardige (wereld)burgers. Daarbij hoort ook kritisch kijken naar actualiteiten in en 
buiten Nederland. De leerlingen hebben les gehad in argumenteren, presenteren en debatteren 
aan de hand van stellingen over bijvoorbeeld het smartphoneverbod op scholen, 
bewegingsonderwijs en de monarchie. 

De dagen zijn afgesloten met een debattoernooi, waarbij de leerlingen in teams streden 
om prijzen. Het debattoernooi is mede mogelijk gemaakt door een aantal bovenbouwleerlingen, 
namelijk Karna van den Berg, Vera Vinjé, Ybe Zwier, Dorian Bosje, Merijn Groenhuijzen en 
Kassim Cherfaoui. 

Een speciale noot gaat uit naar Jay Daal (1V1P), die de prijs won voor beste debater 
uit leerjaar 1.

Tony Gajadien
Docent klassieke talen en coördinator I.C.A.
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GETALENTEERDE OVC - LEERLINGEN EXPOSEREN 
KUNST IN CULTUURHUIS
Op 15 juni was het een drukte van belang in het Cultuurhuis in  
Almere-Buiten. Leerlingen van het Oostvaarders College presenteerden  
hun kunstwerken waaraan zij maandenlang op school hebben gewerkt 
tijdens de lessen beeldende vorming in de talentklas Kunst.

De leerlingen uit leerjaar 3 maakten in totaal tien gezamenlijke kunstwerken 
op grote panelen. Beide docenten, Mozhgan Nasiri en Rins Bosma, hebben de 
leerlingen aangezet en begeleid bij het maken van hun kunstwerk. Nasiri, 
tevens cultuurcoördinator op het OVC, vond de begeleiding leuk om te doen 
maar ook best intensief: ‘Er ontstond wel eens heftige discussie in een groepje, 
maar ik leerde ze dat dit bij het artistieke proces kan horen en je toch moet 
proberen samen tot een mooi resultaat te komen.’ En dat resultaat mocht er 
zeker zijn op 15 juni. Alle kunstwerken waren gereed en de kleuren en vormen 
spatten van het doek af.

Spannend en leerzaam
De leerlingen vonden het organiseren en deelnemen aan een expositie over 
het algemeen spannend en leerzaam. Er kwamen ouders, medeleerlingen, 
docenten, vrienden en bekenden naar de opening en iedereen werd door de 
leerlingen voorzien van een vrolijk zomers drankje en hapje. Ook namen de 
programma coördinator van het Cultuurhuis en de rector van het OVC het 
woord.

Culturele hotspot
Cultuurhuis Almere Buiten “in de maak” is momenteel volop in ontwikkeling 
en belooft een bruisende culturele hotspot te worden. Nu worden er al tal van 
activiteiten op het gebied van theater, kunst en muziek aangeboden. Program-
ma coördinator Miranda Melger vertelde over de aankomende verbouwing 
waar o.a. een theaterzaal met filmvoorzieningen wordt gerealiseerd, naast 
diverse repetitieruimtes voor muzikanten en kunstateliers. 

Bestemming kunstwerken
Wat gaat er na de expositie met de kunstwerken gebeuren? Nasiri:  
‘De kunstwerken kunnen we straks op school goed gebruiken als we ons 
willen presenteren, bijvoorbeeld tijdens een open dag. Een aantal panelen 
krijgt ook een plek in ons lokaal als permanente muurversiering.’

Bezoek mogelijk
De expositie is de komende tijd nog te bezoeken op dinsdagen tussen 
15.00 en 18.00 uur en op zaterdagen van 12.30 tot 15.00 uur. Loop dan  
gerust eens binnen in het Cultuurhuis op het Baltimoreplein 106.  
Meer informatie op: www.cultuurhuisalmerebuiten.nl
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Op vrijdag 2 juni was er voor de BSM- leerlingen uit 4vwo weer de 
mogelijkheid om deel te nemen aan het NSRK (nationaal scholieren 
roeikampioenschap) en daar wilden we als vaste bezoeker graag 
weer bij zijn!

De weg ernaartoe verliep niet rimpelloos. Gebrek aan kader bij de 
studententak Argon en ook grote moeite om genoeg instructeurs te 
vinden bij RV Pampus zelf. Uiteindelijk lukte het toch met ondersteuning 
en subsidie van de KNRB. De mensen van roeischoling “Inns@Outs 
rowing” plus oud LO docent Gerard Hissink Muller brachten uiteindelijk 
23 van onze 31 BSM- leerlingen de nodige vaardigheden bij en zo 
konden we met vijf boten C4* uitkomen op dit NSRK.

Gekozen is voor dit onderdeel en deze sport: juist omdat samenwerken 
voorop staat naast atletisch vermogen en doorzettingsvermogen. Ook 
het feit dat roeien een zeer grote studentensport is met kenmerkende 
vaardigheden binnen studentenverenigingen in Almere en Amsterdam 
is voor ons als sectie BSM nog steeds een belangrijke overweging om dit 
onderdeel aan te bieden.

Daarnaast is het NSRK op de mooie Bosbaan in Amsterdam een heel 
leuk evenement. Met veel klassieke Gymnasia als deelnemers lijkt het 

soms wat elitair, maar het is juist heel relaxed en gezellig. Deelnemende 
leerlingen regelen bij ons alles zelf, dus ook het sturen en leiden van  
de boot, iets wat natuurlijk ook typerende vaardigheden voor BSM- 
leerlingen zijn. Onze stuurtjes Luuk Spek, Kenzo Dieters en Teije Zwier 
hebben in ieder geval keurig voldaan aan hun taak.

Na 3 manches van 500 meter op deze mooie dag aan de Bosbaan  
bleek ook nog eens dat ons gemiddeld niveau best hoog lag. Met lichte 
tegenwind werden er zeer fatsoenlijke tijden geroeid en twee boten (de 
Mix en Dames 1) bereikten de A-finale en werden 3e van Nederland! 

Maar ook de andere boten kwamen prima voor de dag en iedereen gaf 
tijdens de races alles totdat de blaren in de handen stonden. De battle 
tussen de beide OVC-boten van de heren was zeer close en bracht in de 
B-finale de heren 1 de winst in een prima tijd van 2.11.9! En zo werden 
zij winnaars van de B-finale.

Voor ondergetekende was het na bijna 15 jaar deelname voorlopig zijn 
laatste NSRK. Blij dat ik de riemen in deze zin kan overdragen aan 
Marcel van Looijengoed en Anke Heijungs!
 
Marc van den Heuvel, docent BSM

VIJF OVC-BOTEN BIJ  HET NATIONALE 
ROEIKAMPIOENSCHAP VOOR SCHOLIEREN
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NATIONALE TITEL BIJ OLYMPIC MOVES
Op vrijdag 9 juni namen 57 OVC-leerlingen deel aan de NK eindronde 
Olympic Moves in Papendal en omstreken. Het werd een mooie sportieve 
dag waarbij goede prestaties werden neergezet. Het jongens schoolteam 
atletiek veroverde de nationale titel, dus beste van Nederland.

Er werd weer verrassend goed gepresteerd door de OVC-leerlingen tijdens 
deze eindronde van Olympic Moves met de beste sporters van middelbare 
scholen bij elkaar. De veldloop bij jongens en meisjes leerjaar 1 werd 
verzilverd met een tweede plek. De basketballers leerjaar 2 werden derde, 
na de titel van vorig jaar ook niet onverdienstelijk. Bij atletiek werden de 
jongens leerjaar 1 en 2 vierde. Bovenal wist het jongens schoolteam bij 
atletiek de Nederlandse titel te bemachtigen. Samantha van Eldik mogen 
we apart vermelden: zij behaalde individueel de tweede plaats bij veldlopen 
voor meisjes leerjaar 3.

Tijdens deze dag kregen 6000 middelbare scholieren de kans om op hoog 
niveau elkaar tijdens sport te ontmoeten. Het betrof 27 sporten op 22 
locaties. De heer M. van den Heuvel, onze docent LO en coördinator BSM, 
komt komend jaar aan de organisatiekant van dit grote evenement te staan. 
Hij dankt al zijn LO- collega’s die van 7.00 uur tot en met 20.00 uur in touw 
waren om deze dag weer te laten slagen.
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Ook dit jaar waren er weer bijzondere profielwerkstukken met veelal 
prachtige resultaten. De onderwerpen waren divers en de uitwerking 
liet bij een flink aantal bovenbouwleerlingen van 5havo en 6vwo 
weinig te wensen over.

Het profielwerkstuk in de bovenbouw vraagt altijd weer veel aandacht 
en tijd. De bedoeling is dat leerlingen hier circa 80 uur aan besteden  
en kiezen voor een onderwerp dat past bij hun gekozen profiel. Het 
profielwerkstuk (PWS) is onderdeel van het Programma van Toetsing 
en Afsluiting (PTA) en daarmee onderdeel van het examen. De 
bedoeling is dat onze havo- en vwo- leerlingen met dit PWS ervaren 
hoe het is om zelfstandig of in twee-, of drietallen een scriptie te 
schrijven, zoals ook gevraagd wordt in de vervolgopleidingen op het 
hbo en de universiteit.

De volgende profielwerkstukken werden beoordeeld met een 9 of 10:
• De invloed van sociale media op het koopgedrag van jongeren
• Aspirine versus ibuprofen
• Heeft de landbouw in Nederland nog een toekomst?
• Het verband tussen inflatie en internationale concurrentie-positie
• Aanspoelend koraal: is dat normaal?
• Weerslag van klimaatverandering op schimmels
• Wat is parfum?
•  De Nederlandse woordenschat, een onderzoek naar de invloed van de 

Engels taal op de Nederlandse woordenschat
• Vlees versus vleesvervangers
•  Een inzicht in de verandering van het gesproken Standaardnederlands 

in Almere
• Alternatieven voor duurzame brandstoffen
• Luminiscentie
•  Wanneer is het ethisch om euthanasie toe te passen bij een  

dementerend persoon?
• De kernramp van Tsjernobyl en de toekomst van kernenergie
•  De invloed van de Nederlandse uitgeverijen op de Nederlandse 

literatuur in de 21ste eeuw 

Een greep uit mogelijke onderwerpen waar leerlingen in 4havo en  
5vwo ook aan kunnen denken voor volgend jaar.

BIJZONDERE 
PROFIELWERK-
STUKKEN

Allereerst willen we alle leerlingen van harte feliciteren die geslaagd zijn  
voor hun examen op het OVC. We wensen jullie veel succes bij jullie volgende 
stap na de middelbare school. Van de ouderraad hebben alle geslaagde 
leerlingen tijdens de diploma-uitreiking een douchegel gekregen met de  
tekst: Geslaagd, klaar voor een frisse start.
 
De leerlingen die gezakt zijn willen we een hart onder de riem steken en  
dat zji volgend jaar alsnog hun diploma mogen halen op het OVC of andere 
onderwijsinstelling. De ouderraad kijkt terug op een zeer geslaagde the-
ma-avond van Helder Theater met het thema Good, Better, Best! op 6 juni jl. 
We mochten zo’n 65 ouders/verzorgers verwelkomen. De belangstellenden 
werden ontvangen met koffie/thee en iets lekkers. 

Tijdens deze ouderavond namen Wilma Paulij en twee acteurs van Helder 
Theater het publiek mee in de problematiek van prestatiedruk bij jongeren. 

Wat zijn de oorzaken, gevolgen maar vooral ook de oplossingen! Zijn of lijken 
onze kinderen steeds gevoeliger voor stress en overbelasting? Hoe werken de 
hersenen eigenlijk en hoe reageert het lichaam in stressvolle situaties?  
Ervaren kinderen op dezelfde manier prestatiedruk als volwassenen? Na 
afloop van de voorstelling was er gelegenheid om onder het genot van een 
drankje na te praten met elkaar.

Tijdens de laatste vergadering hebben we afscheid genomen van twee leden, 
maar we zijn ook blij dat we twee nieuwe dames mochten verwelkomen bij 
de ouderraad. Mocht u ook belangstelling hebben om plaats te nemen in de 
ouderraad, horen we dat graag van u. We hebben nog steeds ouders/
verzorgers nodig om de ouderraad te versterken. U kunt dan een email sturen 
naar ouderraadovc@gmail.com.

We wensen alle leerlingen, ouders en personeel van het Oostvaarders College 
een hele fijne zomer toe!

Met vriendelijke groet, Mirjam Harmsen, voorzitter

Schooljaar 2022-2023 zit er weer op. Wij hebben met de leerlingenraad 
afgelopen jaar heel veel leuke dingen mogen doen. Zo hebben wij 30 mei een 
High-Tea georganiseerd voor alle leerlingen, om te praten over de visie van de 
leerlingen op de toekomst van de school. Hiervan hebben wij als leerlingen-
raad een terugkoppeling gegeven aan de rector, zodat de visie van de 
leerlingen meegenomen kan worden in het nemen van een besluit. 
 
Eén van de dingen die wij besproken hebben tijdens de High-Tea was het toe-
komstige telefoonverbod op het Oostvaarders College. Zoals algemeen bekend 
is, wil de overheid een telefoonverbod gaan invoeren op alle middelbare scholen. 
Hoe dit er in de praktijk uit komt te zien op het OVC is nog niet bekend. 

Natuurlijk hebben wij ook aan de leerlingen gevraagd hoe zij kijken naar 
een eventueel telefoonverbod. De leerlingen keken hier verschillend naar. 
Sommige leerlingen zouden het erg vervelend vinden als het telefoonver-
bod daadwerkelijk wordt ingevoerd. Maar er waren ook leerlingen die 
begrepen waarom er een telefoonverbod wordt voorgesteld. Wij begrijpen 
uiteraard beide kanten. Een voordeel van een telefoonverbod zou 

bijvoorbeeld zijn dat de concentratie wordt bevorderd, maar een nadeel 
dat niet geheel onbelangrijk is: interactieve werkvormen (denk aan Kahoot 
etc.) verdwijnen. Hierop zullen docenten dan moeten inspelen. Het is dus 
absoluut geen gemakkelijk besluit.

Tot slot willen wij als leerlingenraad onze nieuwe begeleider van harte 
welkom heten. Vanaf schooljaar 2023-2024 zal Anke Heijungs, docent LO, 
de nieuwe begeleider van de leerlingenraad worden. Wij hebben ontzet-
tend veel zin in deze nieuwe start en verwachten dan ook gezamenlijk veel 
leuke, nieuwe dingen te mogen doen. 

Voor mij zit dit fantastische avontuur erop. Ik heb twee jaar aan de 
leerlingenraad mogen deelnemen en ik heb het ontzettend naar mijn zin 
gehad. Ik wil de leerlingenraad bedanken voor het bijwonen van een mooi 
leerproces. Ben jij een enthousiaste leerling en lijkt het jou leuk om meer uit 
jouw middelbare schooltijd te halen? Dan raad ik het zeker aan om volgend 
schooljaar contact op te nemen met de leerlingenraad. Dit kan via Insta 
DM of via het mailadres: ovcleerlingenraad@gmail.com. 

Anouk van den Berkt, secretaris leerlingenraad

BERICHT VANUIT DE OUDERRAAD

UIT DE LEERLINGENRAAD


